
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 8/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 225/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
« Εκφραση δυσαρέσκειας σχετικά με την 
πραγματοποίηση συναυλίας στην πράσινη 
γραμμή στην Κύπρο». 

 
      Σήμερα 12 Μαϊου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 8-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Α.  Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Μαρκούλης     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 226/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ. 232/97 απόφ.προσήλθε 
16. Χ. Παπαγεωργίου ο κ.Γ.Μπαλτζής. 
17. Β. Τσίλης Κατά     τη    συζήτηση   της   υπ’ αριθ.   233/97     απόφ. 
18. Γ. Χιονίδης αποχώρησε ο κ. Α.Μαρκούλης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.   234/97   απόφασης 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ.Δ. Ζαμάνης. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   235/97 απόφασης 

   αποχώρησαν  οι   κ.  κ.  Λ.  Τάκης,  Χ.    Παπαγεωργίου 
   και Γ.Μπαλτζής. 
   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  238/97   απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Ι.  Κουρουζίδης,   Α. Δελαβερίδης, 
   Π.Καρασαββίδου και Β.Τσίλης. 
 
 
 



 
 
 Στη συνέχεια αφού δέxθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έδωσε το λόγο στον κ. 
Σιδηρόπουλο ο οποίος είπε: Στις 19 Μαϊου ο Ελληνισμός τιμά τη μνήμη των 
εκατοντάδων χιλιάδων Ελλήνων του Πόντου που με διάφορους τρόπους 
εξολόθρευσε η Τουρκική βαρβαρότητα, πριν από 75 περίπου χρόνια. Την ίδια μέρα 
το Ελληνικό Εθνος καταδικάζει τη γενοκτονία και την καταγγέλλει στην Παγκόσμια 
Κοινότητα ζητώντας απ’ αυτήν ν’ αντιληφθεί ότι η σημερινή Τουρκία σε τίποτα δεν 
διαφέρει από την Τουρκία του 1819. Την μέρα αυτή διάλεξαν οι Τούρκοι για να 
οργανώσουν μία μεγάλη μουσική εκδήλωση στην οποία δυστυχώς συμμετέχουν και 
Ελληνες καλλιτέχνες. Δεν θα άξιζε να γινόταν θέμα αν αυτή η εκδήλωση γινόταν 
στην Τουρκία. Πραγματοποιείται όμως στην Τουρκοκρατούμενη Κύπρο, στα χώματα 
που πότισε πρόσφατα το αίμα των δύο Ηρώων, τους οποίους δολοφόνησαν με 
πρωτοφανή αγριότητα οι Τούρκοι. 
 Προτείνω να εκδοθεί ψήφισμα που θα καταδικάζει την εκδήλωση ως 
αποβλέπουσα στην παραπλάνηση της Παγκόσμιας Κοινής Γνώμης και κυρίως να 
χαρακτηρίσει την πράξη των Ελλήνων που συμμετέχουν στην εκδήλωση αυτή σαν 
πράξη Εσχάτης Προδοσίας Εθνικής, επιζήμια και καταδικαστέα. Δεν υπάρχει καμία 
αμφιβολία ότι την ημέρα που θα λέμε εμείς : -Θυμηθείτε Ελληνες τη γενοκτονία, οι 
Τούρκοι θα δείχνουν σ’ όλες τις τηλεοράσεις της Ευρώπης τη γιορτή αυτή και θα 
λένε :- Ποιά γενοκτονία; Οι Ελληνες και οι Τούρκοι μαζί διασκεδάζουν και 
εκδηλώνουν την αγάπη τους, την ομόνοιά τους, τη συνένωσή τους. 
 Να γίνει λοιπόν ψήφισμα που να καταδικάζει και την εκδήλωση αλλά και 
τους Ελληνες που συμμετέχουν σ’ αυτήν. 
 Και ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :  Στο ζήτημα αυτό θα εκφράσω την προσωπική μου γνώμη αν 
μου επιτρέπεται. Αυτό το Δ.Σ έχει δώσει δείγματα γραφής για τον εορτασμό της 
γενοκτονίας. Καθιερώθηκε η ημέρα αυτή ως ημέρα μνήμης και εορτάζεται 
Πανελλαδικά την 19η Μαϊου κάθε έτος. Την πρώτη χρονιά κάναμε στη Βέροια μία 
μεγαλειώδη εκδήλωση την οποία δυστυχώς δεν την παρακολούθησαν πολλοί 
Βεροιώτες. 
 Δεν πρέπει να αναλωθούμε σε ψηφίσματα που έχουν σχέση με άλλο Κράτος. 
Μπορεί η Τουρκία να γιορτάζει ότι θέλει εκείνη την ημέρα με οποιαδήποτε 
εκδήλωση. Φέτος επειδή η 19η Μαϊου είναι καθημερινή μέρα, έχει μετατεθεί ο 
εορτασμός για την 25η Μαϊου που είναι ημέρα Κυριακή. Εκείνη την ημέρα θα γίνουν 
και οι εκδηλωσεις μνήμης. Ολοι μας πρέπει να παρευρεθούμε σ’ αυτές τις 
εκδηλώσεις έτσι ώστε να τιμήσουμε την ημέρα αυτή όπως πραγματικά της αξίζει. 
 Ετσι νομίζω ότι θα είναι η ορθότερη απάντηση σ’ αυτούς. 
 Πρόεδρος : Παρ’ όλα αυτά θα συμφωνούσαμε όλοι μας, φαντάζομαι, ότι 
πρέπει να καταδικάσουμε τέτοιες ενέργειες που γίνονται αυτή την ημέρα με το 
συμβολισμό που έχει. 
 Κε Ποτουρίδη ισχύει η πρότασή σας να μην έχουμε έκδοση ψηφίσματος ; 
 Ποτουρίδης : Δεν έχω αντίρρηση κ.Πρόεδρε. 
 Πρόεδρος : Μπορούμε να συμφωνήσουμε ομόφωνα στην έκφραση 
δυσαρέσκειας και αγανάκτησης για τη σύμπτωση αυτής της εκδήλωσης στην πράσινη 
γραμμή την ημέρα της γενοκτονίας των Ποντίων ; Ας μην το κάνανε αυτή την ημέρα, 
στη χειρότερη περίπτωση. Αυτό να εκφράσουμε, την απορία μας, την αγανάκτηση 
μας.  
 Συμφωνεί το σώμα ; 



 Σύμβουλοι : Ναι 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Ο. Σιδηρόπουλου. 
2.-Το γεγονός ότι η 19η Μαϊου καθιερώθηκε ως ημέρα μνήμης της γενοκτονίας του 
Ελληνισμού του Πόντου ( Ν.2193/94- ΦΕΚ 32/Α). 
3.- Το γεγονός ότι στις 19-5-97 προγραμματίσθηκε να γίνει η συναυλία των 
καλλιτεχνών Σάκη Ρουβά και Μπουράτ Κούτ στην «πράσινη γραμμή» στην Κύπρο. 
4.- Την ανάγκη έκφρασης της δυσαρέσκειας του Δ.Σ για την πραγματοποίηση 
συναυλίας (από Ελληνα και Τούρκο καλλιτέχνη) στην « πράσινη γραμμή» της 
Κύπρου κατά την ημέρα μνήμης της γενοκτονίας του Ελληνισμού του Πόντου. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ). 
    Αποφασίζει  ομόφωνα 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση της παρακάτω απόφασης: 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας εκφράζει την έντονη δυσαρέσκειά του για 
τη διοργάνωση κοινής ( ! ; ) εκδήλωσης - συναυλίας από Ελληνοκύπριους και 
Τπυρκοκύπριους, στην « πράσινη γραμμή» στις 19 Μαϊου 1997. Η ημερομηνία που 
συμπίπτει με την Επέτειο της Γενοκτονίας του Ποντιακού Ελληνισμού κρίνεται ως 
προκλητική ενέργεια η οποία σκοπό έχει να αμαυρώσει την μνήμη χιλιάδων 
σφαγιασθέντων Ελλήνων του Πόντου και δημιουργεί αρνητικό προηγούμενο. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  225/ 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Θ. Τέτος Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 20-5-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


